
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 6. august 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål AH
Ministeren bedes i et åbent samråd, i forlængelse af afrapporteringen
"Redegørelse om virkningerne af gradvis ophævelse af afgiftsfritagelse for
farligt affald -
en analyse af afgiften på deponering af farligt affald og afgifterne på varme fra
forbrænding
af farligt affald", redegøre for, hvilke initiativer regeringen vil tage, samt for-
ventet tidsplan herfor,
for at sikre fortsat behandling af farligt affald og shredderbranchen i Danmark,
og til sikring af arbejdspladser på Kommunekemi i Nyborg og H. J. Hansen,
Odense.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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